
 

Directie Onderwijs en Vorming 
      
     

Verslag van de tweede commissie 

kenmerk O000/AM/2017-1 
betreft 2de commissie - persoonsgebonden materies 

 

Mevrouw Goedele De Cock, voorzitter van de 2de commissie, opent de 
zitting om 18.00. 

  

 
1. Goedkeuring van het verslag van 7 december 2016 

 

De heer Rik Franck vraagt of de onroerende voorheffing in het budget 
2017 dient opgenomen worden. 

Mevrouw Elke Lauwers geeft aan dat het privaat patrimonium van de 
Kathedrale Kerkfabriek niet is vrijgesteld van onroerende voorheffing. 
Gegevens over het privaat patrimonium worden ook in de financiële 
documenten opgenomen, maar de provincie moet daar niet in tussen 
komen, vermits het niets te maken heeft met de eredienst. 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

2. Provinciaal domein Puyenbroeck te Wachtebeke – patrimonium 

Design & Build logistiek / administratief gebouw 

Goedkeuring van het aangepaste bestek met raming, opdracht te gunnen 
bij wijze van onderhandelingsprocedure met bekendmaking 

 

Gedeputeerde Hertog licht toe dat dit dossier al aan de provincieraad 
werd voorgelegd. Het wordt opnieuw voorgelegd, maar met een hoger 
budget. 

Mevrouw Elisabeth Dooms vraagt of er maar 2 bedrijven aangeschreven 
worden. 

Gedeputeerde Hertog antwoordt dat de procedure opnieuw gevoerd 
wordt, met nieuwe bedrijven. 
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3. Onderwijs – patrimonium 

PTI en PCVO Eeklo: nieuw inkomgebouw, brandcompartimentering, 
actieve brand-, gas- en inbraakbeveiliging en vervangen leidingnetten – 
ontwerp 

Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
open aanbesteding. 

 

Gedeputeerde Hertog geeft aan dat de principiële vraag over dit dossier 
al eerder aan de provincieraad voorgelegd werd. Nu wordt een bestek 
met raming en plannen voorgelegd. 

De heer Rik Franck vraagt of voorliggend dossier hetzelfde dossier is dat 
in december voorgelegd werd aan de raad. 

Gedeputeerde Hertog antwoordt dat het dossier uit december een 
EnergiePrestatieContract, eveneens voor het PTI Eeklo, betrof. De 
dossiers hebben geen onderlinge interferentie. 

 

4. Openbare bibliotheken – streekgericht bibliotheekbeleid 

Verlenging organisatie Cinébibproject rond regionaal collectiebeleid voor 
Oost-Vlaamse openbare bibliotheken i.s.m. West-Vlaanderen 

Goedkeuring van de ontwerpovereenkomst voor aanneming van 
diensten en machtiging van de Deputatie tot ondertekening van de 
overeenkomst 

Geen opmerkingen 

 

5. Erfgoed – personeel 

Project “De kerk in het midden” 

Vaststellen van de contractuele personeelsbezetting en bepalen van de 
looptijd 

Geen opmerkingen 

 

6. Islamitische erediensten 

Islamitische Gemeenschap Yavuz Sultan Selim te Ledeberg 

Verlenen van gunstig advies aan de jaarrekening 2015 

 

De heer Tim Moens merkt op dat de jaarrekening 2015 laat wordt 
voorgelegd. Bovendien zijn de exploitatieontvangsten voor 2015 t.o.v. 
2014 gestegen daar waar het exploitatieoverschot daalt. 

Mevrouw Elke Lauwers kan geen concrete reden geven voor het 
laattijdig voorleggen van de jaarrekening, maar geeft aan dat bij 
sommige dossiers er door onze diensten meermaals moet aangedrongen 
worden. Inzake de verschillende evolutie tussen exploitatieontvangsten 
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en het exploitatieoverschot zal mevrouw Lauwers dit bevragen bij de 
financiële consulent. 

 

7. Team Sociale Planning en Netwerking  

PEVA Regionaal Welzijnsoverleg Oost-Vlaanderen 

Goedkeuring van het jaaractieplan 2017 

 

De heer Eric Scheire geeft aan dat de sociale kaart een goede tool is, 
maar dat er veel fouten optreden, actualisatie moet dringend gebeuren. 

Gedeputeerde Couckuyt antwoordt dat een eerste actie in het 
jaaractieplan de actualisering van de sociale kaart is. De actualisering is 
tot nu een teer punt, ondanks dat er proactief gewerkt wordt. 

 

8. Jeugd 

Provinciale Adviesraad voor de Jeugd 

Verlenging huidige samenstelling tot en met 31 december 2017 

Geen opmerkingen 

 

9. Mondiaal beleid: projecten in Oost-Europa met draagvlak in Oost-
Vlaanderen 

Vaststelling van het reglement m.b.t. de subsidiëring van projecten en 
opheffing van het reglement van 22 april 2004, inwerkingtreding op 25 
januari 2017 

 

De heer Tim Moens vraagt uitleg bij dit punt. 

Gedeputeerde Couckuyt geeft aan dat het huidige reglement verouderd 
is. Er wordt een nieuw reglement voorgesteld in navolging van het 
reglement van 2014 voor Zuidprojecten met draagvlak in Oost-
Vlaanderen. Dit laatste reglement is een beter omkaderd reglement. 

Gedeputeerde Couckuyt geeft een paar voorbeelden van goedlopende 
projecten. 

De heer Tim Moens vraagt naar de laatste goedgekeurde projecten. 

 

Een lijst van goedgekeurde projecten zal aan het verslag toegevoegd 
worden. 

 

10. Ontwikkelingssamenwerking – personeel 

Project “Mondiale solidariteit” 

Vaststellen van de contractuele personeelsbezetting en bepalen van de 
looptijd 
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Gedeputeerde Couckuyt duidt de uitbreiding van het project rond 
‘Mondiale solidariteit’ en de uitbreiding met een contractuele functie. 

  

11. Algemeen kansenbeleid 

Vaststelling van het reglement betreffende de subsidiëring van Oost-
Vlaamse initiatieven die werken op grond van de “Rap op Stap”-
methodiek en opheffing van het reglement dienaangaande van 17 juni 
2015, inwerkingtreding op 27 januari 2017 

 

Mevrouw Magda Haentjens vraagt of men 3 jaar na elkaar een subsidie 
kan aanvragen en nadien autonoom werken. 

 

Gedeputeerde Couckuyt antwoordt dat dit inderdaad zo is, de 
subsidievoorwaarden worden zo scherp mogelijk gesteld om een zo 
hoog mogelijke kwaliteit te hebben. 

 

12. Varia 

Mevrouw Goedele De Cock geeft aan dat er voorbereidingen getroffen 
worden voor een werkbezoek aan een moskee en een orthodoxe kerk in 
de periode februari-maart. De datum zal nog bekend gemaakt worden. 

 

De heer Rik Franck vraagt of er ook een bezoek aan de Krook voorzien 
wordt. 

Mevrouw Goedele De Cock antwoordt dat dit zal nagevraagd worden. 

 

 

De zitting wordt beëindigd om 18.40 

Gent, 18 januari 2017

Anne-Marie Moons    Goedele De Cock 

Ambtenaar-verslaggever   Voorzitter 


